

Referat Akadimirådet

18-03-2025

Kl. 14:30-16:00 i lokale AS.02

Tilstede: Sebastian (JOTEK), Louise (FINØ), Johannes (formand, ITEK), Helene (næstforperson, eCom), Josefine (eCom), Nikolaj (FIBA, ny), Mathias (FICO), Johannes (referent, UL), Søren G. (EAAA repræsentant).

Valg af referent: Søren G. (Da Johannes ankommer senere i mødet)

- Danmarks største fredagsbar (Søren)

Søren informerer om muligheden for at melde sig til frivilligopgave. Der deles i studieråd samt at der er enighed om at det er relevant at dele med HAV (Søren har delt med HAV)

- Aktiviteter på skolen (Helene)

- Spørgeskema i kantinen

Helene deler svar fra mentimeterundersøgelse som var oppe i kantinen i mandags. 40 respondenter til en start.

Alle medlemmer i akademirådet deler undersøgelsen i deres lokale studieråd+lokale hold, med mål om at nå godt over 100 besvarelser, så der er bedre anledning til at tage en snak med facility om indkøb og placering udvalgte aktiviteter.

Søren smider den op et par dage mere i kantinen i det næste stykke tid.

- Svar fra Facility (Johannes formand)

Nedenstående punkter er fra forrige møde samt indsamling blandt studerende ved henvendelse i kantineområdet:

- Bemærkninger om det skarpe lys på lamperne, kan det ændres, så det bliver noget varmere lys?

Nej, det kan desværre ikke ændres. Der er helt særlige regler for arbejdsbelysning – og særligt ift. undervisning. Det overholder vi med den belysning vi har.

- **Det selvjusterende lys virker ikke optimalt i S.11**

Vi har brug for at kende problemet – vi har ikke hørt noget fra undervisere. Kan I beskrive det nærmere?

- **Forespørgsel på et køleskab, evt. ved Basement eller i nærheden af kantineområdet (til madpakker og evt. tillidssalg fra kantinen efter lukketid).**

Der er helt særlige brandregler for permanent opstilling af køleskabe. Men vi undersøger mulighederne.

- **Der spørges også om mulighederne for at få en quooker på C-gangen.**

Den vil vi godt imødekomme. Den vil blive installeret på 2. sal, hvor der også er vandautomat.

- **Der er en generel oplevelse af, at der er koldt i lokalerne. Det gør sig gældende i både SH.11, SH.30 og 7.G. Er det muligt at skrue en tand op for varmen i lokalerne?**

Vi undersøger i vores CTS hvad der skulle være galt. Vi skulle gerne ligge på omkring 21 grader. Der har været nogle problemer på SH11, som har krævet teknikere. Det burde være løst nu.

- **Der mangler knagerækker i følgende lokaler: C1.14, AS.14 og AS.08.**

Vi tjekker op og får hængt knagerækker op.

- **Knager på toilet**

Can I sige på hvilken adresse der mangler? Der burde være knager på toiletter. 😊 Ellers får vi det fikset.

- **Der er en forespørgsel om ure på væggene. F.eks. i kantinen og andre knudepunkter.**

Can I være mere specifikke? Der er ur i kantinen, på gangareal fra A-bygning ind mod kantine.

- **Mulighed for bedre afskærmning af solen i den øverste halvdel af 7.G-bygningen. Det gør sig gældende i vinterhalvåret, så man kan se, hvad der foregår på tavlerne, når solen står lige ind ad vinduerne**

Der er udvendigt solgardin som kan styres ved knapper ved dør.

- **Stram stemplerne i hæve-/sænke-tavlerne i 7.G-bygningen, så de faktisk bliver oppe.**

Det skal vi have gennemgået og fikset.

- **Vejen mellem SH11 og SH30 har vi oplevet problemer med at store biler/lastbiler gør det lidt utrygt for fodgænger at gå der, især om morgen.**

Vi er OBS på det, men de store biler som har varelevering kan ikke komme på den anden side af bygningen pga. deres vægt. Sammen med udlejer sørger vi for, at biler ikke kan køre ind på det gamle byggepladsområde fra den side for at mindske trafikken lidt.

- **AS.12 Savner forlængerledninger**

Vi tjekker og får hængt op hvor der mangler.

- **Stor efterspørgsel fra især laboranter om bedre mulighed for opbevaring af tasker og jakker.**

Alle studerende på laboratorieuddannelserne har deres eget locker i kælderen. Her er det muligt at opbevare tasker og jakker.

- **Fitness lokale**

Hehe ja, det kunne være nice. 😊

- **Omklædning**

Det har vi desværre kun tilgængeligt for studerende på laboratorieuddannelserne, da de arbejder i sterilt miljø.

- **Udover det vil vi gerne efter spørger jeres planer for det kommende grønne ude areal der anlægges foran hovedbygningen.**

Udlejer arbejder med en plan for at reetablere det grønne område. Det er tænkt, at der skal være noget boldbane samt borde/bænkesæt, hvor man kan sidde i pauser. 😊 Det trækker desværre lidt ud, da der på området skal kloaksepareres i nærmeste fremtid. Det betyder, at vi har brug for parkeringspladserne til områdets brugere. Men der bliver grønt område der igen. 😊

Formand Johannes følger op på disse yderligere punkter som han har noteret sig på mødet, og giver status på næste møde (bl.a. yderligere input fra Finans studieråd).

Eventuelt:

- Opdatering af årshjul skal være bedre og i god tid, så studieråd kan arbejde mere proaktiv. (Mathias)

Generelt bedre opdatering fra formandskabet og gennemsigtighed når der er nyheder. Fx at facilitychefen ikke kommer og status undervejs med opgaver som løses fra forrige møde. Opdateringer på Facebook og TEAMS.

- Summer school (Mathias)

Kan det gøres mere interessant for studerende, og hvad holder studerende tilbage for at deltage på Summer schools. (udspringer af studieråd på finans)

Mathias: Det er for sent at der kommer informationer ud, for at man kan nå at søge legater.

Det diskuteres i rådet, at det kan sælges bedre (bedre timing, mere ensartethed).

Det opleves at informationen første gang kommer ud i december og det er meget forskelligt hvor godt der informeres.

Der er forvirring omkring økonomien og de økonomiske eksempler. Positivt at det kommer på canvas.

Johannes (formand) skriver til Sharon Wilkins (shwi@eaaa.dk), for at få en redegørelse for hvordan der rekrutteres, (køreplan for markedsføring af Summer School) = Grundlag for at det diskuteres til næste møde, med et bedre vidensgrundlag.

- **Overflod af mails med spørgeskema fra studerende til studerende via studiemail (Mathias)**

Det opleves at der i stigende grad bliver sendt spørgeskemaer rundt fra studerende til studerende. Nikolaj har eksempler på at have modtaget 15 inden for den sidste måned. Alle i akademirådet tilskriver sig dette. Det opleves forstyrrende og vigtige mails drukner mellem. Akademirådet (Johannes formand) går til ServiceDesk for at høre om der findes en IT løsning på dette at alle mails med "students" ikke kan sende ud til grupper?? Kontakt enten via mail: servicedesk@eaaa.dk, Søren anbefaler at gå derop. Johannes (formand) skriver også til rektoratet med problemstillingen til rektorsekretær Connie: coal@eaaa.dk

Cykelsti fra Viby torv til Sønderhøj (mere sikkerhed)

Det opleves at den direkte vej fra Viby torv til Sønderhøj er meget farlig, og særligt mødet med cykler/busser. Efter fodgængerfelt på Holme Ringvej ophører cykelstien i retning mod Sønderhøj. (særligt under broen.

Johannes (referent) kontakter kommunen omkring problemet, da han via sin uddannelse som Urban Landskabsingeniør, har erfaring med dette.

Sociale events til deling på hold/studieråd (Søren). Uploades i FB gruppen:

1. Danmarks største fredagsbar
2. Markedsdag på EAAA 9. april
3. EAAA Padelturnering 11. april

Næste møde: 29. april 14:30 lokale AS.02